
Protokollsanteckning gällande ärende 4 vid kommunstyrelsens möte 
den 22/2-23 

På grund av det rådande ekonomiska läget har vi i Moderaterna och Liberalerna svårt ställa 
oss bakom ett förslag till budgetramar som inte uppfyller de ekonomiska mål som föreslås i 
samma dokument. Att förslaget innebär ett resultat på ca. -18 mnkr och att man föreslår att 
använda resultatutjämningsreserven (RUR) för att täcka underskottet redan i 
budgetramarna, när vi inte vet hur innevarande års utmaningar kommer påverka saldot i 
RUR, gör det svårt för oss att anse att detta är god ekonomisk hushållning med kommunala 
skattepengar.  

Moderaterna och Liberalerna i Vänersborg har för avsikt att återkomma med ett förslag till 
MRP inför beslut ska tas vid kommunfullmäktiges möte i juni. 

Henrik Harlitz 

Moderaterna Vänersborg 
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